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NIEUWJAARSTOERNOOI 
GROOT SUCCES 
REGENACHTIG, MAAR DAARDOOR NIET MINDER GEZELLIG 

Het was vrijdagavond 13 januari één en al gezelligheid op ons park. Na jaren van 

afwezigheid, door corona, kon eindelijk het Nieuwjaarstoernooi weer plaatsvinden. Met 

maar liefst 44 deelnemers was de animo groot voor het toernooi. Ondanks dat veel van de 

wedstrijden letterlijk in het water vielen, was de gezelligheid er zeker niet minder om. 

Velen kwamen doorweekt van de baan af, maar na een kop snert (van Van den Belt 

Groente en Fruit) en een glaasje Glühwein was men weer snel opgewarmd. Omdat niet 

alle wedstrijden gespeeld konden worden werden de prijzen en een aantal emmertjes 

snert verloot onder de deelnemers.   

 

  



  

‘WORK IN PROGRESS’ 
OPFRISSEN TOEGANGSHAL EN HERINDELING KEUKEN 

"Zoals menigeen wellicht al heeft gezien wordt de toegangshal van 
het clubgebouw momenteel onder handen genomen. Zo zijn de oude 
prikborden en de brievenbus verwijderd, en worden de muren en 
deuren gerepareerd. Aan de hand van een ontwerp van Auke Hennes 
krijgt de hal een nieuwe frisse kleur en worden mededelingen mooi 
omlijst waardoor het geheel er netjes uitziet. Egbert Veerman is al 
voortvarend begonnen en met hulp van Jerry Rorije wordt het 
ongetwijfeld een mooi resultaat”, aldus Arjan Wierda. 

Ook wordt er door de kantinecommissie gewerkt aan een herindeling 

van de keuken. Harold zegt: “Met dank aan Egbert Veerman, hebben 

we werkbladen verplaatst zodat naast het kookgedeelte ruimte komt 

voor vernieuwing: hoger en dieper werkblad met mogelijkheden voor 

laden en kastjes. In de loop van het voorjaar zullen vervolgstappen  

worden genomen. 

 

  

 

  

  

 

 

 

GROTE CLUBACTIE 
OPBRENGST TEN BEHOEVE VAN DUURZAAMHEID 

In totaal zijn einde 2022 266 loten verkocht, net iets minder dan vorig 

jaar(310). De totale netto opbrengst voor onze club kwam hiermee dit 

jaar op € 625,20. Dit zal worden geïnvesteerd in verduurzaming en 

updaten van de HLTC keuken. Aan het eind van het jaar is hier al een 

begin mee gemaakt (mede dankzij de opbrengsten van de Rabo 

ClubSupport actie). De oude energievretende diepvrieskisten zijn 

vervangen door een energiezuinige vrieskast. 

Tijdens het HLTC Top 2000 Café hebben de 3 beste lotenverkopers 

een prijs ontvangen. Deze prijswinnaars hebben gezamenlijk 55% van 

de loten verkocht. Hiervoor dank, en uiteraard ook alle overige 

lotenverkopers enorm bedankt.  

Het komende jaar gaan we uiteraard ook weer meedoen met de Grote 

Clubactie. Als je ideeën hebt naar welk doel de opbrengst van de 

Grote Clubactie 2023 moet gaan, laat het weten via een e-mail naar: 

clubactie@hltc.eu.    

  

 De topverkopers 

1ste prijs Elly van ’t Land  
Sweater van het merk Craft en een gratis bespanning 
ter waarde van € 25,- aangeboden door Reuvers 
Sport Speciaalzaak 
  
2de prijs Ruud den Boer  
Prijzenpakket met gripjes, demper en zweetband 
aangeboden door Reuvers Sport Speciaalzaak 
  
3de prijs Julius Bronwasser  
Tennisballen aangeboden door tennisschool ’t 
Tennishuys 

  

DE ORGANISATOREN VAN DE GROTE CLUBACTIE, HAROLD HILARIUS 

EN FRANS CASTERMANS WERDEN VOOR HUN INSPANNINGEN DOOR 

HET BESTUUR BELOOND. 

mailto:clubactie@hltc.eu


 

 

TOP 2000 CAFE 
OLIEBALLEN + MUZIEK = GEZELLIGHEID 

Eindelijk was het weer zover, na twee coronajaren 

konden we de traditie voortzetten. Met de top 

2000 van Radio 2 op de achtergrond, verse oliebol 

len en een lekker warm glaasje gluhwein werd het 

erg gezellig. 

Oliebollenbakker Jerry was vroeg in de morgen al 

begonnen met het bakken van oliebollen en bakte 

de hele dag door. Mede door de topkwaliteit van 

het beslag van Kamphorst gingen alle bollen op, 

wat extra inkomsten voor onze vereniging 

opleverde.  

Vanaf 14.00 uur druppelden de leden binnen en 

onder het muzikale genot van de nummers 640 t/m 

500, de oliebollen en een drankje werd het erg 

gezellig. Kortom een mooie afsluiting van het 

verenigingsjaar. Op naar editie 2023, dan zien we 

iedereen graag weer! 

 

   
  

ACTIVITEITEN OP EEN RIJTJE 
ALV, DUBBELTOERNOOI, VOORJAARSCOMPETITIE 

ALV vrijdag 24 maart 
Op vrijdag 24 maart staat de Algemene Ledenvergadering gepland. De ALV vindt plaats in de kantine en begint om 20.00 uur. Naast de 
gebruikelijke onderwerpen zullen op de agenda staan: Padel, terugloop ledenaantal, verduurzaming en (vervolg) vervanging banen 
(baan 3 t/m 6). 
 

 

   
  Yvon & Sven Open Jeugd Dubbeltoernooi donderdag 16 t/m zondag 19 maart      jeugd 
  Het toernooi voor de jeugd van 10 t/m 17 jaar om vlak voor de start van de competitie de krachten te meten. 
   
  Start voorjaarscompetitie 
  In het weekend van vrijdag 31 maart t/m 2 april start de Voorjaarscompetitie. Op verschillende dagen van de week zijn gedurende zo’n      
twee maanden jeugd- en seniorenwedstrijden te bewonderen.  

Eind november heeft het bestuur met vertegenwoordigers van alle commissies een Samenspraak gehad. Er is met elkaar over de 
toekomst van onze club gesproken. Rode draad was verduurzaming en het teruglopend ledenaantal. Op de ALV komen beide 
onderwerpen op de agenda. 

 

  



   

 

DUURZAAMHEID 
VERVOLG DENK EN DOE MEE 

  
  

  

Na de laatste aanpassingen aan de baanverlichting staan de LED-lampen nu goed op de banen gericht. Er zijn metingen gedaan en 

de verlichting voldoet aan de KNLTB-eisen (Klasse II, Landelijk en Regionaal niveau, Categorie (speelsterkte) 2 t/m 8). Nogmaals het 

verzoek om zodra jouw baan niet meer wordt bespeeld, s.v.p. direct de lichten uitschakelen! Eventuele spelers na jou mogen de 

verlichting direct weer inschakelen. (voor de bediening van de verlichting: zie de Instructies naast de I-pad in de hal). 

Per 1 januari heeft de HLTC een nieuw energiecontract. Ook wij ontkomen er niet aan hogere tarieven te moeten betalen. Wij vragen 

iedereen nog zuiniger om te gaan met verwarming, baanverlichting, etc. Om een idee te geven van de kosten: als je de verlichting 

van één banenblok (dus 2 banen) laat branden kost dat 2,50 per uur (gelukkig hebben we al een stap gemaakt, bij de oude verlichting 

zou het ruim 4 x zoveel gekost hebben, maar dan nog).  

Clubgebouw 
Ons clubgebouw is gebouwd in de jaren 70. In die tijd werd nauwelijks nagedacht over isolatie. Het dak en de muren zijn dan ook 

niet geïsoleerd en de vloer bestaat alleen uit een steenconstructie. Gezien de noodzaak het gasverbruik te verminderen en daarmee 

de energiekosten te beperken (de afgelopen jaren werd soms wel 6000 m³ verstookt; met de huidige gasprijs betekent dit een 

aanzienlijk deel van onze jaarlijkse begroting) is het niet te vermijden dat we nadenken over isolatie.  

Wij hebben daarom een isolatieplan opgesteld met het doel om zowel het dak, de muren als de vloer te isoleren. Wij hebben in 

eerste instantie een kostenplaatje voor het isoleren van het dak gemaakt. Het bestuur heeft echter besloten dit, om budgettaire 

reden, nog even aan te houden. We hopen dat we voor de volgende winter groen licht krijgen om het dak te gaan isoleren.  

Wordt vervolgd.  

Namens het Duurzaamheidsteam,  
Arjan Wierda, Auke Hennes en Jan de Groot 
 

 

 

Gevraagd! 

Iemand die Gerald, onze penningmeester, kan ondersteunen bij de financiële zaken 

Welk clublid heeft affiniteit met financiën en is een paar uur per week beschikbaar? Heb je vragen over de inhoud  

van de werkzaamheden of wil je je interesse kenbaar maken, stuur dan een e-mail naar: penningmeester@hltc.eu. 

  


